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 *  A return air plenum can be ordered as an optional accessory with Serenity. The dimensions listed are those that 
the optional return air plenum can accommodate. For larger coils, the return air plenum must be installer supplied. 
If using an air conditioner or heat pump system, that system must include the indoor coil or the outdoor 
compressor system as standard equipment. 

**  Serenity can accommodate most heat pump or air conditioner indoor coils, provided the heat pump or air 
conditioner is sized in accordance to supply air delivery rates of the system. 
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 *  Un plénum de reprise d'air peut être commandé comme un accessoire optionnel avec Serenity. Les dimensions 
indiquées sont celles que le plénum de reprise d'air en option peut prendre en charge. Pour les plus gros 
serpentins, le plénum de reprise d'air doit être fourni par l'installateur. Si vous utilisez une thermopompe ou un 
climatiseur, l’unité comprend le serpentin intérieur ou le compresseur extérieur en équipement standard. 

** L’unité Serenity peut prendre en charge la plupart des serpentins intérieurs de thermopompe ou de climatiseur, 
dans la mesure où cette thermopompe ou ce climatiseur est dimensionné(e) en fonction des débits d'alimentation 
d’air du système.  


